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De deur naar de zomer staat nu  
wagenwijd open. Terrasjes worden 
weer opgezet, barbecues aangestoken 
en reisplannen worden gesmeed. 

Een zomer waarin wij met onze 
ploeg verder hard zullen werken, 
en onze brainstormsessies zullen 
omzetten tot een programma voor 
de verkiezingen. Ook een zomer 
waarin wij verder blijven werken aan 
een sterke ploeg met gemotiveerde 
mensen, mensen die achter ons  
project en onze visie staan. Zij krijgen 
ook de kans om zich in deze nieuws-
brief al even aan u voor te stellen.  

Ontspannen hoort er deze zomer  
zeker ook bij. 
De boog kan immers niet altijd  
gespannen staan. 
Geen enkel probleem om dat in  
Lennik te doen. 

Op de Lennikse feesten in augustus 
uiteraard, maar ook nu al wandelend 

of fietsend door onze mooie natuur. 
Of met een bezoekje aan ons  
feeërieke kasteel van Gaasbeek. 

En niet te vergeten, in een spette-
rend voetbaldorp in juni op onze 
markt,  onder het alziend oog van 
Prins,  supporteren voor onze Rode 
Duivels op het EK. 

Want ben je nu voor Gent,  
Anderlecht, Brugge, Standard, 
RWDM of Moeskroen, samen 
schreeuwen we onze Rode Duivels 
tot Europees Kampioen !

Geniet van jullie zomer, 
tot gauw ! 

Isabelle Duerinckx
Voorzitter Lijst Burgemeester / 
Raadslid 

Ik ben Kaat Derijck, mama van 
Lars en Emma, partner van Koen.  
Ik hou van genieten met familie 
en vrienden... De meeste mensen 
in Lennik kennen mij als de  
verantwoordelijke van EMS studio 
Q in Eizeringen.

Ik wil mij inzetten voor de bruisende 
Lijst Burgemeester en Lennik als 
‘gezonde gemeente’ nog meer in 
de kijker te zetten.

Ik hoop via mijn initiatieven en 
voorstellen meer mensen aan 
het bewegen te krijgen. Het idee 
van een buitenparcours in de ge-
meente vind ik een uitstekend 
plan om beweging te stimuleren. 
Het biedt inwoners de kans om op 
een laagdrempelige manier aan 

hun conditie te werken, wat bij-
draagt aan een gezondere levens-
stijl. Bovendien kan het een sociale 
ontmoetingsplaats worden, wat 
de gemeenschapszin versterkt. Ik 
zie ook al locaties waar dit perfect 
zou passen, bijvoorbeeld aan de 
sporthal of in de buurt van de ser-
viceflatjes Den Bleek. In Eizeringen 
en Sint-Martens-Lennik kan dit 
dan weer een plaats krijgen in de 
geboorteboomgaarden, zodat nog 
meer mensen via het sporten deze 
mooie plekjes ontdekken.

Kaat Derijck
Eizeringen   

De nieuwe parking kwam er naar 
aanleiding van de nieuwe aanleg 
van de Schapenstraat. Om de straat 
veiliger te maken voor fietsers 
verdwenen er parkeerplaatsen. Dat 
is natuurlijk moeilijk voor de bezoe-
kers van de bibliotheek en de feest-
zaal, maar ook voor de buurtbewo-
ners en handelszaken. Ook voor 
ouders die hun kinderen afhalen 
aan het SGI moest gezocht worden 
naar een goed alternatief, want dit 
moet natuurlijk ook veilig en orden-
telijk kunnen gebeuren.
 
Daarom kocht het lokaal bestuur 
Lennik in 2019 de grond naast de 
feestzaal waar nu de parking is. Er 
is plaats voor 43 wagens, er is een 
fietsenstalling en elektrische wa-
gens zullen er kunnen laden. Deze  

parking komt dus ruim tegemoet 
aan de noden van de bewoners.
 
Naast de parking werd ook de  
toegang naar de feestzaal heraan-
gelegd en er komen ondergrond-
se containers voor glas.  Er wordt 
ook een blauwe zone voorzien, om  
ervoor te zorgen dat er altijd plaats 
is voor bezoekers van de school, de 
bibliotheek, de handelszaken en  
bewoners. Aan mensen die langer 
willen parkeren, verzoeken we om 
de iets verder afgelegen parking 
van KFC Lennik te gebruiken.

Irina De Knop
Burgemeester  

Twee jaar geleden nam ik de taak 
als voorzitter van de gemeenteraad 
over van Koenraad. Een hele uit-
daging, met in het begin soms de 
vraag waar ik nu toch aan begonnen 
was.  Deze ongerustheid verdween 
echter zeer snel. Blijkbaar zit dele-
geren, orde, luisterbereidheid en de 
raadsleden de kans te geven hun 
verhaal te brengen me in het bloed. 
Met mijn vader Willy De Waele als 
grote voorbeeld verliep nog geen 
enkele gemeenteraad chaotisch en 
daar ben ik best trots op.

LENNIK OP EEN MOOIE  
MANIER BESTUREN 
DAAR DOEN WE 
HET VOOR                                       

Karen De Waele
Voorzitter gemeenteraad   

Lennik is een centrumgemeente, 
met een bloeiende handelskern, 
verschillende scholen uit verschil-
lende netten, met een levendig  
verenigingsleven en fijne horeca- 
zaken en uitgaansmogelijkheden. 

Te midden van een golf van  
fusies en samensmeltingen tussen  
gemeenten in België, heeft Lennik 
ervoor gekozen haar eigen identiteit 
te behouden en niet over te gaan 
tot een fusie. Er werd een bestuurs-
krachtmeting uitgevoerd waar-
in de huidige bestuurskracht (de 
mate waarin Lennik haar huidige 
en toekomstige doelstellingen kan 
behalen) in kaart werd gebracht, en 
er werd bekeken welk toekomst- 
scenario het meest wenselijk is. 

Naast de reeds bestaande samen-
werkingsverbanden, Jeugdregio, 
Sportregio, Cultuurregio (Zender), 
e.a.  beseffen we dat we in de toe-
komst nog intenser gaan moeten 
samenwerken met onze omliggen-
de gemeenten. Maar wij als Lennike- 
naren zijn fier op onze eigen  
gemeente, en hopende deze nog 
lang zelf te besturen.

Met diepgewortelde trots bekijken 
we bedachtzaam verder hoe lokale 
identiteit en samenwerking hand 
in hand kunnen gaan.

Johan Limbourg 
Schepen  

Omdat:

• Ik net ben afgestudeerd en 
 terugkeer naar Lennik.
•	Ik binnenkort blijkbaar ook 
 belastingen moet gaan betalen.
•	Ik wil bijdragen aan de toekomst  
 van Lennik zonder alleen maar te  
 klagen.
•	Ik geloof in het gezond verstand  
 en de goede bedoelingen van de  
 kandidaten van Lijst Burgemeester.
•	Lennik het enige echte hart is van  
 het Pajottenland (sorry, Pajottegem).

•	Studenten liever op donderdag- 
 avond willen feesten dan die  
 nieuwe identiteitskaart af te halen.
•	Lijst Burgemeester oog heeft voor  
 de behoeften van de jeugd.
•	Lijst Burgemeester op een  
 constructieve manier aan politiek  
 doet.

Bruno Dewever
Eizeringen   

Zomer in Lennik.

De nieuwe parking naast de bibliotheek en jongensschool in 
Sint-Martens-Lennik is klaar voor gebruik.

Bewegen in Lennik.

Lennik koestert haar eigen identiteit.

Ik ben Bruno en ik wil me graag inzetten 
voor LIJST BURGEMEESTER.



Al 16 jaar thuis in Lennik. Hier groeide 
ik op, ging naar de middelbare 
school en volgde later mijn hart 
van Itterbeek naar centrum Sint- 
Kwintens-Lennik.
Ik koester mijn leven in Lennik, een 
levendige gemeente met een bloei-
end handelscentrum en de prachti-
ge natuur van het Pajottenland om 
de hoek.

Met dank aan mijn man Sam Van 
Vlaenderen, die zijn hele leven 
heeft doorgebracht op en rond de 
markt van Sint-Kwintens, zijn ook 
mijn wortels dieper verankerd in 
onze gemeenschap. Door actief 
te zijn achter de schermen bij 
Chiro Meisjes Lennik, groeide mijn  
bewondering voor verenigingen en 
vrijwilligers sterk. 

Na mijn loopbaan als marketeer ben 
ik zelf ook gestart als ondernemer 
met mijn zaak Tuinkabouter Chrisje

Als moeder van dochter Lilli (11 jaar) 
heb ik oog voor de opgroeiende 
jeugd in Lennik, van mentaal welzijn 
tot infrastructuur en veiligheid. Voor 
iedereen een warme thuis in ons 
bruisende Lennik.
Verandering begint door zelf de 
handen uit de mouwen te steken, 
actief te participeren. Nu wil ik deze 
waarden inzetten om samen te bou-
wen aan een nog beter Lennik!  

Christel Van der Perre
Sint-Kwintens-Lennik 

Opgroeien in Lennik als jong  
persoon is een unieke ervaring, 
doordrenkt met de charme van het 
platteland en de warmte van een 
hechte gemeenschap.

Gelegen in het hart van Vlaams- 
Brabant, belichaamt Lennik de 
rust en sereniteit van het landelijke  
leven, terwijl het toch dicht  
genoeg bij bruisende steden ligt 
om een perfect evenwicht te bieden 
tussen traditie en moderniteit. De 
groene landschappen vormen een  
speeltuin waar kinderen kunnen 
ravotten en ontdekken. Buren zijn 
hier meer dan alleen mensen die 
naast elkaar wonen - ik had het ge-
luk om een van mijn beste vrienden 
naast de deur te hebben. Het lokale 
verenigingsleven bloeit, met tal van 
activiteiten en evenementen die 

jongeren de kans geven om hun 
passies te verkennen en nieuwe 
vrienden te maken. 

Ondanks de rustige omgeving biedt 
Lennik ook toegang tot kansen voor 
persoonlijke groei terwijl recreatie-
ve voorzieningen jongeren de kans 
geven om hun interesses te verken-
nen, of het nu gaat om kunst, sport, 
of iets anders. Kortom, opgroeien in 
Lennik is iets waar ik zeker trots op 
ben. Het is een plek waar herinne-
ringen worden gevormd en vriend-
schappen worden gesmeed. Ik hoop 
dat we de komende generaties het-
zelfde gevoel kunnen geven.

John-Pieter Meert
Eizeringen    

Opgroeien in Lennik.Ondernemen in Lennik.

Hallo Lennik, 

Wat als je juist met pensioen bent ?

Dag iedereen, mag ik mij even 
voorstellen als nieuw lid binnen 
het team LB. 
Mijn naam is Meert Hedwig, 64 
jaar, Lennikenaar  in hart en ziel, 
echtgenoot van Caroline De Roo. 
Mijn favoriete hobby’s zijn kunst en 
wandelen met mijn hond.  

Het grootste deel van mijn loop-
baan werkte ik voor de politie. Ik 
begon in de Brusselse hoofdstad, 
om bij de politiehervorming te  
muteren naar Aalst. Ik eindigde 
mijn carrière als 1ste Hoofdinspec-
teur. Ook heb ik in het verleden  
meer dan 10 jaar deel uitgemaakt 
van de Lennikse brandweer.  
Kortom, ik heb ervaring om te  
luisteren naar de noden en zorgen 
van de burger. 

Toen de Burgemeester mij onlangs 
vroeg om haar team te versterken 
heb ik niet lang getwijfeld. 
Daar ik de nodige ervaring heb 
rond verkeersveiligheid en het  

veiligheidsgevoel in zijn ruime con-
text, interesse heb rond de thema’s 
jeugd & ouderen alsook sport en 
cultuur,  zie ik het dus zeker wel zit-
ten om aan lokale politiek te doen.  
Trouwens andere onderwerpen  en 
problemen zullen ongetwijfeld ook 
mijn volle aandacht krijgen.

In Lennik is het goed om wonen, 
zeker weten. Kan het hier nog beter 
worden om te leven, absoluut. 
Daarom zou ik graag mijn steentje 
bijdragen om Lennik te laten uit-
groeien tot een van de belangrijkste 
gemeentes in het Pajottenland, 
zonder dat het daarbij zijn landelijk 
karakter verliest. 

Dit blijft voor mij een mooie  
uitdaging. 

Hedwig Meert
Sint-Kwintens-Lennik   

Mijn naam is Rebecca Vandamme, 
partner van Frédéric Van Pol en 
mama van 2 flinke jongens, Jim,  19 
jaar en Mason, 8 jaar.

Ik ben verheugd om me voor te 
stellen als een nieuwe inwoner van 
deze gemeente.

Oorspronkelijk kom ik uit Keerber-
gen, maar ik ben hierheen verhuisd 
voor de liefde. 

Ik kijk ernaar uit om de gemeen-
schap in Lennik beter te leren  
kennen, betrokken te raken bij de 
lokale activiteiten en mijn steentje 
bij te dragen als nieuwe inwoner, 
maar ook als nieuw lid van onze 
Lijst Burgemeester, waar ik me 
al enkele maanden mee inzet bij  
verschillende brainstorms om 

te komen tot ons verkiezings- 
programma voor de lokale  
verkiezingen in oktober. 

Daarnaast ben ik zelfstandige  
in opstart en studeer ik aan de cam-
pus van Brussel voor therapeute.

Ik sta dus altijd open voor een  
praatje, of je kan me ook bereiken 
via vandamme345@hotmail.com

Bedankt voor het warme welkom!

Rebecca Vandamme
Sint-Martens-Lennik  

op Lennik

Trots


